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Brukermedvirkning i forprosjektet med Nytt bygg for Griegakademiet. 
 

 
Bakgrunn for saken 
Kunnskapsdepartementet (KD) har i oppdragsbrev av 2. mars 2021 bedt Statsbygg videreføre 
skisseprosjektet til Nytt bygg for Griegakademiet – Institutt for musikk frem til ferdig forprosjekt. 
KD vurderer at nytt bygg knyttet til det eksisterende bygget Møllendalsveien 61 vil løse behovet UiB 
har i dag. Samlokalisering av alle kunstfaglige miljø ved UiB vil kunne styrke den faglige utviklingen og 
gi bedre utnyttelse av areal og administrativ bemanning. 
Eiendomsavdelingen ved UiB har oppnevnt prosjektleder Helge Rekve, som skal bistå forprosjektet 
og være et kontaktpunkt mellom UiB, Statsbygg og departementet. 
Fakultetet er bedt om å lage en prosjektorganisasjon, med bred brukerinvolvering. 
Vi ser for oss en lokal prosjektorganisasjon på Griegakademiet med et brukerutvalg, i tillegg vil det bli 
etablert flere temagrupper med fokus på spesialrom og tilhørende utstyr. 
Forslag til Brukerutvalg, med følgende sammensetning: 

• Instituttleder Randi Rolvsjord (leder av utvalget) 

• Thomas Dahl (vara) 

• Lokalt verneombud, Jarle Rotevatn 

• Seksjonssjef for verksted og tekniske tjenester, Heine Bringe 

• Lydteknikker, Davide Bertolini 

• 2 studentrepresentanter fra FUGA 

• 3 vitenskapelig tilsatte fra GA 

 

Arealkoordinator Bjarte Bjørkum er sekretær for brukerutvalget. 

Forslag til temagrupper: 

• Konsertsal, «Black Box» og lydstudio 

• Øvingsrom (62 stk) 

• Ensemble rom/studios (20 stk) 

• Arbeidsplasser for vitenskapelig tilsatte 

• Undervisningsareal som arbeidsplasser for vitenskapelige ansatte = kontorer, åpne 

arbeidsplasser, lydisolerte studios og ensemblerom. 

 
Det vil bli utarbeidet et eget romskjema som temagruppene skal arbeide etter, der også utstyr 
inngår. 
Det vil bli lagt opp til studietur i august for brukerutvalget, sammen med representanter fra 
fakultetsledelsen og eiendomsavdelingen. 



Når skisseprosjektet blir avsluttet, og vi går over i en byggefase, blir det ny organisering av prosjektet, 
fortsatt med stor vekt på brukermedvirkning. 
Instituttleder legger opp til et allmøte for studenter og ansatte i nær femtid, der 
prosjektorganiseringen blir presentert. Fakultetsledelsen vil også delta på allmøte og svare på 
spørsmål. 
 
Forslag til vedtak: 
Instituttrådet oppnevner brukerutvalget, og spiller inn navn på studentrepresentanter og de tre 
vitenskapelig tilsatte. 
 
  
 
 
 
 
Randi Rolvsjord 
Instituttleder 

    

 


